
 

 
 

 
 

 
 
  

GENERALFORSAMLING 

 

 REFERAT 

SÆNDAG D. 30. APRIL 2023 KL 11:00 
 

Jægersvinget 15 - 2920 Gentofte 
 

DAGSORDEN: 
1. Valg af stemmetællere + referent 
2. Valg af dirigent  
3. Formandens beretning    
4. Regnskabsaflæggelse 
5. Behandling af indkomne forslag 
6. Fastsættelse af kontingent 
7. Godkendelse af budget 
8. Valgt til bestyrelsen 

a. Valg af næstformand – Tina Gudmark ønsker genvalg 
b. Valg af kasserer – Niels Hammerstrøm ønsker genvalg 
c. Valg af bestyrelsesmedlem – Betina Wagner (suppleant) ønsker valg 
d. Valg a suppleant – Gitte Arrild ønsker at opstille 

9. Eventuelt 
 

INDHOLD 
1. Betina blev valgt 
2. Søren blev valgt 
3. Mie aflagde formandens beretning. Se bilag 1. Beretningen blev godkendt 
4. Niels præsenterede regnskabet for 2022. Se bilag 2. Regnskabet blev godkendt 
5. Der var ingen indkomne forslag 
6. Kontingent for 2023 blev fastsat til 150 kr (uændret i forhold til 2022) 
7. Niels præsenterede budget for 2023. Se bilag 2. Budget blev godkendt 
8. Valg til bestyrelsen 

a. Tina genvalgt som næstformand 
b. Niels genvalgt som kasserer 
c. Betina valgt som bestyrelsesmedlem 
d. Gitte valgt som suppleant 

9. Ingenting til eventuelt 
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BILAG 1 
 

Formandens beretning 2023 

 

Man keder sig aldrig når man er Formand for en pindsvineforening. Dette år har ikke været 

anderledes. 

 

Der er især én sag der har taget meget opmærksomhed i det forgangne år.   

I maj sidste år var der nogle ”plejer-kollegaer” der så sig nødsaget til at sende en anmeldelse af 

vores arbejde til Miljøstyrelsen, efter de så et af vores opslag på Facebooke. 

 

Miljøstyrelsen tog anmeldelsen meget alvorligt, hvilket de jo også skal. Jeg vil endda påstå at de 

gik længere end andre måske ville have gjort. 

Vi, på vores side, tog det også meget alvorligt men var ganske uforstående overfor anmeldelsen. 

 

I månederne efter, hen over sommeren ’22 var vi i dialog med Miljøstyrelsen og så os desværre 

nødsaget til at hyre en advokat til at forklare os overfor Myndighederne.  

Dette tager tid, energi og ikke mindst, koster det mange penge. Især for en lille forening som os. 

 

Sidst i august kunne vi afslutte sagen. Vi er blevet gransket og endevendt og kan med stolthed sige 

at vi stadig har vores plejetilladelse og dét er vi glade for. 

 

Med sådan en sag kørende har vi naturligvis ikke kunne modtage det antal pindsvin vi normalt 

modtager. Det er vi meget kede af – det er jo det vi er her for….!!! 

 

Økonomien er anstrengt men vi håber at vi kan rette lidt op på den side af sagen i år. 

Vi har også ambitioner om at modtage 250-300 pindsvin i år som altid er vores mål. 

 

Vi har længe arbejdet på en form for leksikon om pindsvin og har startet et samarbejde med 

Pindsvinevennerne om projektet. Jeg kan kun sige at ”det bliver sk… godt”       

Med fælles indsats og viden bliver værket meget omfattende med en høj faglig standart. Vi regner 

med at udgive bogen til august og den vil komme op på over 150 sider, rigt illustrerede. 

Vi glæder os over samarbejdet med Pindsvinevennerne og til bogens udgivelse. 

 

Gennem årene har vi oplevet at mange af de pindsvin der bliver indleveret, er blinde.  

Nogle gange er årsagen oplagt da der er synlige tegn på traume. Andre gange er der kun svage 

eller slet ingen synlige tegn på at pindsvinet er blindt, kun dets adfærd. 

Vi har gennem flere år arbejdet sammen med Øjenpaneldyrlæge Louise Mulvad. Louise og jeg er 

blevet enige om at kontakte KU Sektion for Patologi for nærmere undersøgelser om årsag til 

blindhed hos pindsvin. Det første pindsvin er allerede sendt til obduktion. 

Vi håber, i samarbejde med KU Sektion for Patologi, at kunne klarlægge om der er en eller flere 

generelle årsager til pindsvins blindhed. 

 

2022 har været et hårdt år men efter et godt langt vinterhi       er vi ovenpå igen.  

Fulde af virkelyst og energi til at tage imod de pindsvin der måtte have brug for det samt tale 

pindsvinenes sag. 

 

TAK, en dybfølt tak, til bestyrelsen for fantastisk opbakning, de uundværlige frivillige og de 

donationer vi ikke kan leve uden. 

 



 
 

BILAG 2 
 

Regnskab og budget 
 

 
 

 

 

 


